
Beijing Lati-Tech LLC
Call for Applications for Funding Opportunity

Overview:
We provide funding support for international collaboration. This funding opportunity is
intended to strengthen research collaboration between researchers in China and
overseas. The primary purpose of the funding is to help researchers cover the costs
of travel and open-access journals publications. The research output must benefit
China’s research community and service industry.

Qualification of Applicants:
Applicants need to be global researchers with outstanding research record in the
relevant research field. The lead applicant must be based abroad. The applicant
team should include at least one researcher based in China (Mainland). Nationality is
not essential. Only one applicant can be labelled as the "lead applicant". All
memebers of the applicant team must have a Ph.D. or equivalent research
experience and hold a permanent (senior) position in a global university or research
institute.

Research Field:
The funding will support researchers working in international trade, especially in
promoting exporting capacities and opportunities for firms in China. Theoretical
research is also welcome, but research output needs to link theory with potential
empirical findings.

Funding Amount:
Funding can be maximum of ¥20,000 / $3,000 / €3,000 / £2,500.

Duration &Deadline
The application deadline is December 31, 2022.
The funding duration can be a maximum of one year.
The project is only for one year and cannot be extended.

Application Procedure and Transfer of Funds:
The funding will be paid to the lead applicant's institution. All applicants must agree
to transfer the funds to the lead applicant’s research institution. The lead applicant's
employer institution must be willing to administer the grant.It is the responsibility of
the applicants to provide related documents and make the related arrangements.
Applications must be made in English.

Requirements:
Successful applications must acknowledge the financial support of Beijing Lati-Tech
LLC and deliver at least one Web of Science (WoS) publication on the proposed
research topic.

Contact:
You can reach us if you encounter any other problems or want to learn about the
details.
Email: syuhua@zju.edu.cn
Phone: +0086 13810901949

mailto:syuhua@zju.edu.cn


北纬天辰科技有限公司
科研资助项目

概述：
为了促进学术研究领域的国际合作，北纬天辰提供资金以资助旨在加强中国和海外研
究人员之间合作的研究项目。资助的主要目的是帮助研究人员支付旅行费用以及在国
际期刊上发表论文的费用。研究成果必须有利于中国的高科技服务业发展。

申请人资格：
申请人需要是在相关研究领域有突出研究成果的研究人员。主要申请人必须居住在国
外，申请团队应至少包括一名在中国（大陆）的研究人员。申请人国籍不限。申请人
研究团队中只能有一名成员担任“主要申请人”。申请团队的所有成员必须具有博士或
同等研究经验，并在全球大学或研究机构拥有高级职称。

研究领域：
这笔资金将支持从事国际贸易研究的项目，特别是针对促进中国企业服务产品出口能
力和机会的项目。理论研究也可考虑，但研究成果需要将理论与潜在的现实应用联系
起来。

资助金额：
资金最高可达 20000人民币/3000美元/3000欧元/2500英镑。

持续时间和截止日期
申请截止日期为 2022年 12月 31日。该项目为期一年，不能延期。

申请程序和资助方式：
申请书必须使用英语。资金将支付给主要申请人所工作的机构。主要申请人的工作机
构必须愿意管理资助资金。所有申请人必须同意资金使用方式。申请人有责任提供相
关文件并作出相关安排。

要求：
成功的申请人必须在研究成果中承认北纬天辰科技有限公司的资金支持，并提交至少
一篇关于研究主题的 SSCI或者 SCI国际期刊论文。

联系人：
如果您遇到任何其他问题或想了解详细信息，可以联系我们。
电子邮件：syuhua@zju.edu.cn
电话：+0086 13810901949

mailto:syuhua@zju.edu.cn

